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Rada Gminy w Białej Podlaskiej 
Protokół 

VIII sesja Rady Gminy Biała Podlaska w dniach 26 listopada 2024 - 26 listopada 2024 
Miejsce posiedzenia: Zespół dworsko-parkowy w Grabanowie z siedzibą w Wilczynie 31 
Obrady rozpoczęto 26 listopada 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:43 dnia 26 listopada 2024. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Jarosław Abramowski 
2. Dariusz Gromadzki 
3. Maciej Hawryluk 
4. Bartłomiej Koszołko 
5. Ilona Łupawka 
6. Marcin Onisiewicz 
7. Justyna Paszkiewicz 
8. Marta Piotrowska 
9. Dariusz Plażuk 
10. Mieczysław Popławski 
11. Marek Sawczuk 
12. Dawid Skraburski 
13. Tomasz Stępniewski 
14. Tomasz Wołowik 
15. Tomasz Zazula 
   

Oraz: 

1. Konrad Gąsiorowski – Wójt Gminy Biała Podlaska 
2. Adam Platewicz – Zastępca Wójta Gminy Biała Podlaska 
3. Mariusz Trzeciak – Sekretarz Gminy 
4. Agata Olichwirowicz – Skarbnik Gminy 
5. Agnieszka Borodijuk – Dyrektor GOK 
6. Marlena Makaruk – Kierownik GOPS 
7. Janusz Hodun – Prezes GZK 
8. Arkadiusz Drąg – kierownik ref. Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
9. Katarzyna Strycharz – kierownik referatu Inwestycji i Drogownictwa 
10. Renata Krokos – kierownik ref. Podatków i Opłat 
11. Monika Parchomiuk – kierownik ref. Oświaty 
12. Inga Kulicka – pracownik urzędu gminy 
13. Szczepan Baczkura – pracownik urzędu gminy 
14. Krzysztof Kempka – pracownik urzędu gminy 
15. Czesław Pikacz – radny powiatowy 
16. Przemysław Bałut – kancelaria prawna 
17. media lokalne 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodniczący Rady Gminy – Pan Maciej Hawryluk otworzył VIII sesję Rady Gminy Biała Podlaska IX 
kadencji, przywitał radnych, Wójta Gminy wraz z kierownictwem oraz gości przybyłych na sesję. Na 
podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że w obradach bierze udział 15 radnych, co stanowi 
wymagane quorum.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

 Przewodniczący zauważył, że radni mają proponowany porządek obrad na urządzeniach. Zapytał czy ktoś 
chce złożyć wniosek o zmianę porządku obrad. 

 Wójt Gminy – pan Konrad Gąsiorowski poprosił o zdjęcie z porządku obrad pkt. 9 Podjęcie uchwały w 
sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej. 

Głosowano w sprawie: 

Zmiana porządku obrad - zdjęcie z porządku obrad pkt 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

 Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

 Przewodniczący stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu w biurze rady oraz 
opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Biała Podlaska. Dodał, że nie wpłynęły 
żadne uwagi i wnioski, w związku z czym poddał go pod głosowanie w przedstawionym brzmieniu. 
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Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

 4. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych. 
 Wobec braku interpelacji Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
5. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 
 Wójt Gminy – pan Konrad Gąsiorowski przedstawił informację z działalności między sesjami. Na wstępie 
odniósł się do odśnieżania – zaznaczył, że znając prognozy pogody, gmina nie wypuściła odśnieżarek, 
- 21 listopada 2024 r. wydano decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach na realizację przedsięwzięcia 
polegającego na eksploatacji powiększonego złoża kruszywa naturalnego „Woskrzenice Duże V”, 
- wydano decyzję ustalającą lokalizację inwestycji celu publicznego polegającej na budowie stacji bazowej 
telefonii komórkowej Play w Rakowiskach, 
- na wniosek organu wojskowego wydano decyzję dotyczącą wznowienia postępowania w sprawie 
ustalenia warunków zabudowy na budowę fermy drobiu w Kamienicznym, 
- prowadzimy rozmowy z PGE Dystrybucja w Lublinie w sprawie przyśpieszenia prac budowy GPZ (Główny 
Punkt Zasilający)  Francuska, który zwiększy atrakcyjność terenów inwestycyjnych w pobliżu węzła Cicibór, 
- prowadzimy akcję informacyjno – promocyjna dotycząca ryzyka zatrucia tlenkiem węgla, zakupiono 
kilkadziesiąt czujników czadu, 
- prowadzona jest akcja informacyjna dotycząca wścieklizny, w przypadku objawów nasuwających 
podejrzenie wścieklizny bądź też znalezienia martwego zwierzęcia (np. lis, nietoperz) sprawę należy zgłosić 
do właściwego miejscowo powiatowego lekarza weterynarii. 
Jeśli chodzi o zadania oświatowe: 
- bieżąca obsługa dyrektorów i pracowników placówek oświatowych, 
- wprowadzanie zmian w Rejestrze Żłobków, 
- przygotowanie pism dotyczących dodatków w sprawie ustanowienia rządowego programu 
„Dofinansowanie wynagrodzeń w postaci dodatku motywacyjnego oraz kosztów składek od tych 
wynagrodzeń pracowników zatrudnionych w samorządowych instytucjach opieki nad dziećmi w wieku do 
lat 3 na lata 2024 – 2027”. 
- 20 listopada spotkanie dyrektorów szkół i przedszkola z przedstawicielami Niepublicznej Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej Centrum Psychoterapii i Rozwoju LUSTRO Biała Podlaska w celu 
przedstawienia oferty pomocy psychologicznej, psychoterapeutycznej i wspierającej rozwój dla dzieci, 
młodzieży  z terenu gminy. 
Jeśli chodzi o referat podatków: wykonywanie standardowych zadań przypisanych do zakresu działania 
referatu. Podobnie jak Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, który realizuje swoje zadania zgodnie ze 
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statutem, dodał, że sukcesywnie są weryfikowane i rozpatrywane wnioski o wypłatę bonu energetycznego, 
rozpatrzono prawie tysiąc wniosków i dokonano wypłat na kwotę ponad 350 tys. zł. Cały czas obserwujemy 
duże zainteresowanie programem „Czyste powietrze”, w ramach którego Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej jest zobowiązany do wystawiania zaświadczeń o dochodach , które umożliwiają mieszkańcom 
zdobycie wyższego poziomu dofinansowania. Poinformował, że 4 listopada 2024 r. gmina podpisała umowę 
z Marszałkiem Województwa Lubelskiego  na dofinansowanie projektu „Kompleksowe usługi społeczne w 
Gminie Biała Podlaska”.  W ramach projektu będziemy podejmować działania gównie dla osób 
niepełnosprawnych i seniorów”, a wartość projektu to prawie 1 mln 400 tys. zł. Dodał, że mamy przyznane 
kolejne środki  na realizację projektu „Silne rodziny w Gminie Biała Podlaska”. W ramach tego projektu 
będziemy podejmować działania dla dzieci i dla dorosłych z różnymi dysfunkcjami., którzy nie są w stanie 
poradzić sobie z sytuacjami kryzysowymi. Wartość dofinansowania ponad 1 mln. 100 tys. zł. 
Omówił również działalność Gminnego Ośrodka Kultury: 
- 6 listopada w Bibliotece w Sworach odbyło się spotkanie autorskie z pisarką, autorką i ilustratorką książek 
dla dzieci Edytą Zarębską i jej mężem Robertem Zarębskim – muzykiem i animatorem, 
- 9 listopada mieszkańcy Gminy Biała Podlaska mieli okazję spotkać się w Klubie Kultury w Hrudzie z poetą 
Maciejem Szupilukiem – Prezesem Bialskiego Klubu Literackiego „ Maksyma”, 
- 11 listopada Gminny Ośrodek Kultury brał udział w Gminnych Obchodach Święta Niepodległości  w 
Sworach, 
- 16 listopada w Klubie Kultury w Perkowicach odbył się Wieczór Pieśni Patriotycznych, rolę 
współgospodarzy i głównych wykonawców pieśni piastował zespół „Kalina”  pod przewodnictwem Andrzeja 
Rządkowskiego  a uroczystość  została uświetniona gościnnymi występami zespołów Lewkowianie i Zielona 
Kalina z Dubowa, 
- 17 listopada zespół śpiewaczy „ Jutrzenka” ze Sławacinka Starego, prowadzony przez instruktora Łukasza 
Trubę zdobył wyróżnienie na XXI Powiatowym FesƟwalu Pieśni Patriotycznej w Tucznej, 
- 22 listopada w hali sportowej Szkoły Podstawowej w Ciciborze Dużym odbyły się V Gminne Patriotyczne 
Prezentacje zorganizowane przez Szkołę Podstawowa w Ciciborze Dużym, współorganizatorem był Gminny 
Ośrodek Kultury, 
- 23 listopada Seniorzy z gminy bawili się na Balu Andrzejkowym w Klubie Kultury w Sitniku.  
W tym samym terminie Gminny Ośrodek Kultury był współorganizatorem Balu Andrzejkowego w 
Dokudowie. Głównym organizatorem było OSP Dokudów. Tam bawili się mieszkańcy w różnym wieku a 
całości przyświecał szlachetny cel zbiórka darów w ramach charytatywnej akcji Onko Mikołaj. 
Warto podkreślić, iż GOK co roku angażuje się w Charytatywną Akcję Onko Mikołaj. W terminie 12 listopada 
– 2 grudnia zbierane są nowe rzeczy takie jak: zabawki edukacyjne, książeczki, przybory szkolone, materiały 
plastyczne, rękodzielnicze, kosmetyki dla dzieci, piżamki, kocyki, słodyczy i inne. Zebrane dary trafia do 
Uniwersyteckiego Szpitala Dziecięcego w Lublinie jak również na Oddział Dziecięcy Bialskiego Szpitala. 
Partnerami akcji są wszystkie szkoły z terenu naszej gminy, Przedszkole Samorządowe, jednostki OSP oraz 
KGW.  
Gminny Ośrodek Kultury jest również koordynatorem na terenie naszej gminy i miasta XXXII Ogólnopolskiej 
Akcji Charytatywnej „Pomóż Dzieciom Przetrwać Zimę”. Zbiórki będą prowadzone w różnych punktach na 
terenie naszej Gminy. Wolontariusze będą zbierali dary w sklepach w Porosiukach, Grabanowie, Hrudzie, 
Czosnówce oraz w marketach w Białej Podlaskiej. Dar trafia przed świętami do osób starszych samotnych, 
jak również dzieci z terenu naszej gminy. 
W ramach tej akcji 11 grudnia w hali w Ciciborze Dużym zostanie rozegrany ,, Mecz Słodkich Serc”, zagrają 
w nim władze, pracownicy naszej gminy jak również radni. Wstępem na mecz są słodycze. 
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GOK zachęca do odwiedzin swojego fecebooka, gdyż tam znajdziemy szczegóły dotyczące charytatywnych 
zbiórek „Onko Mikołaj” i „Pomóż Dzieciom Przetrwać Zimę”, jak również szczegóły dotyczące prowadzonych 
licznych i różnorodnych warsztatów, spotkań i imprez.  
Poinformował też o działaniach Biura ds. pozyskiwania funduszy i promocji gminy: 
- złożono wniosek o wypłatę środków na funkcjonowanie żłobka w Ciciborze Dużym. 
- złożono wniosek o dofinansowanie szkół z terenu Gminy Biała Podlaska w ramach programu Narodowy 
Program Rozwoju Czytelnictwa na 2025 r. 
- otrzymano informację o pozytywnej ocenie formalnej wniosku złożonego w ramach programu 
,,Turystyczne Lubelskie” , przybliżył 11 lokalizacji oraz planowane inwestycje w ramach programu, 
- złożono wniosek rozliczający projekt ,,Usuwanie wyrobów zawierających azbest” 
Dodał, że jeśli chodzi o zamówienia publiczne, to podpisano umowy na: 
-  remont obiektów grobownictwa wojennego na terenie Gminy Biała Podlaska, 
- budowa sieci wodociągowej z przejściami pod drogą wojewódzką nr 812 i odejściami do prywatnych 
posesji w miejscowości Wólka Plebańska, 
- „Korekta odcinka drogi gminnej – ul. Wiejska w m. Styrzyniec wraz z przebudową odwodnienia” 
Wyłoniono wykonawców zadania m.in.: 
- "Budowa chodników na terenie gminy Biała Podlaska" 
- „Remont drogi gminnej w Holi na odcinku 138,14mb” 
Zwrócił się do radnych, aby zaznajomili swoich przedsiębiorców z warunkami specyfikacji na odśnieżanie 
gminy, aby mogli przystąpić do przetargu. 
Omówił uroczystości i inne spotkania, w których brał udział jako Wójt Gminy Biała Podlaska. 
 
6. Informacja z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie między sesjami. 

 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację ze swojej działalności między sesjami. Zaznaczył, że 
listopad upłynął na obchodach święta Niepodległości. Wymienił uroczystości, w których uczestniczył w 
związku z obchodami tego święta. Wymienił spotkania robocze i inne, w których uczestniczył z racji 
pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady Gminy. Podziękował strażakom z OSP oraz pracownikom GOK za 
organizację akcji Onko Mikołaj. Zwrócił się również z prośbą do rannych o rozpropagowanie informacji o 
przetargu na odśnieżanie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Biała Podlaska z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 

 Projekt uchwały przedstawił Sekretarz pan Mariusz Trzeciak. Omówił główne założenia programu 
współpracy w roku 2025 r. Zaznaczył, że program został poddany konsultacjom społecznym a jego celem 
jest rozwój społeczeństwa obywatelskiego. Wójt uzupełnił, że zwiększono środki na kulturę z 15 tys. zł do 
30 tys. zł, a na sport z 15 tys. zł do 45 tys. zł. Przewodniczący Rady Gminy poparł współpracę z OPP, 
ponieważ organizują one różne wydarzenia skierowane do mieszkańców gminy. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Biała Podlaska z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

 8. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 
za pośrednictwem Wojewody Lubelskiego o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Kantor oraz Kępa 
w gminie Biała Podlaska. 

 Projekt uchwały przedstawił pan Szczepan Baczkura. Poinformował, że Główny Geodeta Kraju zwrócił się z 
prośbą o wskazanie położenia geograficznego miejscowości oraz Kępa dla których w PRNG nie posiada 
lokalizacji. Pomimo podjętych działań nie udało się ustalić lokalizacji przestrzennej miejscowości ujętych w 
„Urzędowym wykazie nazw miejscowości i ich części” oraz w rejestrze TERYT z obszaru gminy Biała 
Podlaska, a jednocześnie nazwy te nie zostały zniesione. W tym przypadku do kompetencji rady gminy 
należy wszczęcie uproszczonej procedury zniesienia lub zmiany urzędowej nazwy poprzez złożenie 
formalnego wniosku do ministra właściwego ds. administracji publicznej za pośrednictwem wojewody. 
Zaznaczył, że gmina nie ponosi z tego tytułu żadnych kosztów, jest to tylko aktualizacja danych, dodał, że 
projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rolną i Infrastruktury. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 
pośrednictwem Wojewody Lubelskiego o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Kantor oraz Kępa w 
gminie Biała Podlaska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej. (punkt 
zdjęto z porządku obrad) 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej podziału. 

 Projekt uchwały zreferował Szczepan Baczkura, zaproponował stawkę w wysokości 30% różnicy wartości 
nieruchomości, dodał, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rolną i 
Infrastruktury. 

Radny Dariusz Plażuk zapytał, czy można obniżyć stawkę do 20% i cofnąć opłatę do 3 lat wstecz. 

Wójt Gminy odpowiedział, że ustalenie stawki było przedmiotem komisji i wspólnie ją ustalono. Dodał, że 
prawo nie działa wstecz i nie można obciążyć mieszkańca opłatami 3 lata wstecz. Zaznaczył, że w dniu 
dzisiejszym przed sesją również było spotkanie w sprawie opłat adiacenckich, gdzie zdecydowano od 
odstąpienia ustalenia opłaty adiacenckiej od urządzeń infrastruktury i nikt nie zaproponował zmiany 
stawki. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku jej podziału. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Mieczysław Popławski, Dawid Skraburski, Tomasz 
Stępniewski, Tomasz Zazula 

PRZECIW (1) 
Marek Sawczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Dariusz Plażuk, Tomasz Wołowik 

  

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego fragment miejscowości Woskrzenice Duże, gmina Biała 
Podlaska. 

 Projekt uchwały omówiła pani Inga Kulicka. Zaznaczyła, że przedmiotem uchwały jest zmiana załącznika 
graficznego, przedstawiła opracowanie graficzne, dodała, że z opracowania wyłączamy złoże o nazwie 
„Marianka”, z którego eksploatacja kopaliny została zaniechana i które obecnie użytkowane jest jako 
strzelnica. Dodała, że w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Biała 
Podlaska teren ten wskazany został jako złoże kopalin. W związku z tym, zachowanie zgodności 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego z zapisami Studium ograniczyłoby przyszłe 
możliwości rozwoju funkcji rekreacyjnych lub szkoleniowych, związanych z działalnością istniejącej 
strzelnicy. Kolejnym terenem wyłączanym są niewielkie tereny leśne i droga, która nie spełnia funkcji 
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komunikacyjnej, wyłączenie ich z obszaru opracowania planu podyktowane zostało ograniczeniem 
powierzchni gruntów leśnych, wymagających zmiany przeznaczenia na cele nieleśne, co wynikałoby z 
konieczności zachowania zgodności ze Studium. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego fragment miejscowości Woskrzenice Duże, gmina Biała 
Podlaska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego tereny miejscowości Cicibór Duży, gmina Biała Podlaska. 

Projekt uchwały omówiła pani Inga Kulicka. Zaznaczyła, że uchwała jest odpowiedzią na rosnące 
zapotrzebowanie z uwagi na bezpośrednie sąsiedztwo węzła drogowego „Cicibór” oraz realizowanej 
autostrady A2. Dodała, że opracowaniem obejmujemy teren o powierzchni około 60 ha, z czego jedna 
działka jest działką gminną po byłym wysypisku o pow. około 4 ha wskazana w mpzp w części jako tereny 
leśne i pod usługi publiczne. Zgodnie z ze Studium należy je wskazać jako tereny pod inwestycje, a działkę 
gminną przeznaczyć pod odnawialne źródła energii. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego tereny miejscowości Cicibór Duży, gmina Biała Podlaska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego fragment miejscowości 
Styrzyniec. 

Projekt uchwały omówiła pani Inga Kulicka. Zaznaczyła, że   projekt obejmuje obszar o powierzchni ponad 
9 ha, stanowiący własność Gminy Biała Podlaska. W obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego gminy przedmiotowy obszar stanowi ogródki działkowe. Wnioskowana zmiana planu 
dotyczy zmiany funkcji przedmiotowego obszaru z ogródków działkowych na funkcję mieszkaniowo-
usługową. Poprosiła o podjęcie uchwały, aby weszła w życie przed sporządzeniem planu ogólnego. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego fragment miejscowości Styrzyniec. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

  

14. Podjęcie uchwały w sprawie "Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Biała 
Podlaska". 

 Projekt uchwały przedstawił pan Krzysztof Kempka. Zaznaczył, że konieczne jest podjęcie kilku uchwał 
związanych z gospodarką odpadami komunalnymi, a jedną z nich jest regulamin utrzymania czystości i 
porządku w gminie. Dodał, że zmiany w porównaniu z dotychczasowym regulaminem nie są duże, chodzi 
o wprowadzenie postulatu mieszkańców dotyczących obioru zużytych ubrań i obuwia. Scharakteryzował 
szczegóły odbioru tekstyliów i obuwia oraz częstotliwość ich odbioru. 

Radny Marcin Oniseiwicz zapytał od kiedy będzie odbierana ta frakcja. 

Pan Janusz Hodun – prezes GZK odpowiedział, że odbiór planowane jest 2 razy do roku – w pierwszym 
półroczu na przełomie marca i kwietnia, a w drugim półroczu w okresie jesiennym na przełomie listopada 
i grudnia. Dodał, że nie ma obowiązku selektywnie odbierać tych odpadów, tu gmina zrobiła ukłon w 
stosunku do mieszkańców, ale GZK nadal na PSZOKu będzie prowadził zbiórkę tej frakcji. 

Radny Dawid Skraburski zapytała, czy w związku z wprowadzeniem odbioru nowej frakcji będzie 
zmniejszona ilość odbioru innych frakcji, czy są to dodatkowe rzeczy. 

Pan Krzysztof Kempka odparł, że są to nowe kursy, ale jest modyfikacja przy odbiorze frakcji zielonej, która 
do tej pory odbierana była także w zimie i zmieniono częstotliwość jej odbioru. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie "Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Biała Podlaska". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

  

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu składania 
deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

 Projekt uchwały przedstawił pan Krzysztof Kempka. Zaznaczył, że wzór deklaracji zmieniany jest niejako 
„przy okazji”, aby był bardziej przejrzysty i czytelny dla mieszkańców. Dodał, że zmodyfikowano pouczenie 
dotyczące wpłat, rozszerzono o możliwość dokonania wpłaty przelewem lub zapłaty kartą, wykreślono 
godz. pracy kasy. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy w związku ze zmianą wzoru deklaracji wszyscy mieszkańcy będą 
zmuszeni do złożenia nowej. 

Pan Krzysztof Kempka odparł, że nie ma takiej potrzeby, jest to zmiana wzoru dla nowo składanych 
deklaracji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

  

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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 Projekt przedstawił również pan Krzysztof Kempka. Poinformował, że zmiany dotyczą wprowadzenia 
możliwości zapłaty za odbiór odpadów komunalnych kartą lub przelewem. 

Radny Dariusz Plażuk zapytał czy jeśli ktoś płaci za śmieci za cały rok z góry, czy może dostać jakąś 
bonifikatę. 

Pan Krzysztof Kempka odpowiedział, że nie ma takiego zapisu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

  

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 Pan Krzysztof Kempka zaznaczył, że podjęcie tej uchwały jest to konsekwencją wprowadzenia nowej frakcji. 
Przedstawił zmianę polegającą na wprowadzeniu odbioru frakcji tekstylia i obuwie z częstotliwością nie 
rzadziej niż dwa razy do roku. Dodatkowo wprowadzono zapis o punkcie selektywnego zbioru odpadów 
komunalnych, który jest czynny od poniedziałku do piątku w godz. 7:30 – 15:00 oraz w ostatnią sobotę 
miesiąca  w godz. od 10:00 do 14:00. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

 Projekt uchwały omówił pan Krzysztof Kempka. Zaznaczył, że dokonano kalkulacji kosztów funkcjonowania 
systemu gospodarki odpadami komunalnymi i zaproponował stawkę w wysokości 33 zł od osoby. Dodał, że 
jest to stawka niska, a gmina będzie musiała dołożyć do funkcjonowania systemu z własnego budżetu, ale 
nie chce obciążać mieszkańców. Poinformował również, że stawka obejmuje gospodarstwa do 4 osób, 
powyżej 4 osób nie jest już naliczana na kolejne osoby. Omówił również stawki funkcjonujące, gdy śmieci 
nie są segregowane. 

Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że w poprzednich latach, nie licząc 2023r.  – roku przed wyborami, 
opłata była podnoszona co roku, dwa razy o 12%,  a raz nawet o 20%, a wiadomo, że wszystko drożeje. 
Dodał, że kolejna uchwała będzie dotyczyła obniżenia stawki, jeśli ktoś posiada kompostownik, co daje 
wzrost opłaty z 26 zł do 30 zł dla osób posiadających kompostownik, co wydaje się jak najbardziej rozsądne, 
ponieważ w ubiegłym roku opłata nie była podnoszona. Dodał, że osoby, które nie kompostują będą miały 
podwyżkę z 27 zł do 33 zł, co wydaje się jak najbardziej zasadne z uwagi na inflację.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Dawid 
Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Sawczuk 

  

19. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 Projekt uchwały omówił pan Krzysztof Kempka. Przypomniał, że poprzednia uchwała dawała ulgę 1 zł w 
przypadku kompostowania odpadów, zaproponował, aby zwolnienie wynosiło 3 zł w przypadku 
kompostowania odpadów. 

Radny Marek Sawczuk w imieniu mieszkańców zapytał czy jest możliwość wprowadzenia podobnej ulgi dla 
gospodarstw nie oddających popiołu. 

Pan Krzysztof Kempka odparł, że ustawa przewiduje zwolnienie z części opłaty w przypadku posiadania 
kompostownika, natomiast nie ma takiego zapisu w przypadku popiołu. 
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Wójt Gminy Konrad Gąsiorowski potwierdził, dodał, że będzie restrykcyjnie kontrolowane czy osoby 
korzystające z ulgi kompostują odpady oraz czy gospodarstwa wystawiające do odbioru odpady mają 
złożone deklaracje. 

Radny Dariusz Plażuk zapytał czy gmina ma obowiązek odbioru odpadów. 

Pan Krzysztof Kempka odparł, że gmina ma obowiązek odbioru 4 podstawowych frakcji, ale popiołu jest 
dużo i byłaby rewolucja gdyby gmina przestała go odbierać. Wywiązała się dyskusja na temat wywozu 
popiołu. Głos zabrał pan Janusz Hodun – prezes GZK. Zauważył, że popiołu jest bardzo dużo, ponad 500 ton 
rocznie. Gdyby gmina go nie odbierała, zostałby wywieziony przez mieszkańców do lasu, bo nie da się go 
zagospodarować wysypując na drogi. Innym wyjściem jest wskazanie przez gminę wyrobiska, do którego 
mieszkańcy mogliby wywozić tą frakcję, ale powstał by wtedy tzw. mogilnik i gmina miałaby jeszcze większy 
problem z rekultywacją. Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że to, że ustawodawca nie przewidział 
pewnych zagadnień, nie zwalnia gminy z obowiązku dbania o mieszkańca. Dodał, że jest ewidentna 
potrzeba odbioru popiołu. Radny Marcin Onisiewicz zaznaczył, że jesteśmy gminą wiejską, a ustawodawca 
przy konstruowaniu prawa brał pod uwagę miasta. Dodał, że Czyste Powietrze wymusi wymianę źródeł 
ciepła i jak spadnie ilość zbieranego popiołu, można się zastanawiać czy odbierać tą frakcję. Aby uniknąć 
wywożenia do lasu foliowych worków z popiołem należy na tą chwilę odbierać popiół od mieszkańców.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Mieczysław Popławski, Marek Sawczuk, Dawid 
Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dariusz Plażuk 

  

20. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia w roku 2025 części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

 Projekt uchwały przedstawił Krzysztof Kempka. Zaznaczył, że istnieje możliwość pokrycia kosztów części 
funkcjonowania systemu gospodarki odpadami środkami niepochodzącymi z opłat za odbiór śmieci. 
Dodał, że taka uchwałą była podejmowana na trok 2024, a teraz planujemy na 2025 r., ponieważ system 
się nie bilansuje.  

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia w roku 2025 części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

 Radny Marcin Onisiewicz dodał, że gmina nie ma obowiązku dokładania do funkcjonowania systemu, a 
robi to, co jest zasługą radnych, a podwyżka nie jest taka dotkliwa dla mieszkańców. Przewodniczący 
przyznał, że nikt na śmieciach nie zarabia, a władze gminy głęboko analizowały podwyżkę i robiono różne 
kalkulacje, aby nie obciążać mieszkańców. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 
rolnego na 2025 rok. 

 Projekt uchwały omówiła pani Renata Krokos – kierownik referatu podatków i opłat. Wyjaśniła zebranym, 
że podstawą do ustalenia podatku rolnego jest średnia cena skupu żyta ogłoszona w komunikacie Prezesa 
Głównego Urzędu Statystycznego. Cena ta na rok podatkowy 2025 wynosi 86,34 zł za 1 dt. Zaznaczyła, że 
Rada Gminy ma uprawnienia wyłącznie do obniżenia ceny skupu żyta. Zaproponowała obniżkę średniej 
ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego ogłoszonej w komunikacie Prezesa GUS z kwoty 86,34 
zł za 1 dt do kwoty 79,50 zł za 1 dt. co daje 198,75 zł za 1 ha przeliczeniowy dla gruntów gospodarstw 
rolnych i 397,50 zł. za 1 ha fizyczny dla gruntów pozostałych. Dodała, że proponowana cena żyta jest wyższa 
o ok. 8 % od ceny obowiązującej w roku bieżącym. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 
rolnego na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 omó18.iła Skarbnik Gminy – pani Agata OlichwirowiczWyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących 
na terenie Gminy Biała Podlaska. 

 Projekt uchwały omówiła pani Renata Krokos. Zaznaczyła, że obwieszczeniem Ministra Finansów z dnia 25 
lipca 2024 r. w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych określone zostały 
maksymalne stawki podatku od nieruchomości na rok 2025. Dodała, że ustalając stawki podatku od 
nieruchomości, który jest znaczącym dochodem własnym Gminy należy kierować się pozyskaniem 
dochodów celem zapewnienia realizacji niezbędnych zadań Gminy. Tak ustalone stawki w podatku od 
nieruchomości dadzą planowany wpływ dochodów do budżetu, co zapewni realizację zadań budżetowych. 
Zaznaczyła, że obniżamy stawki maksymalne, co i tak daje podwyżkę o 7 % w stosunku do roku 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy w roku poprzednim były podnoszone stawki podatku od 
nieruchomości. 

Pani Renata Krokos odparła, że nie były podnoszone. 

Wywiązała się krótka dyskusja na temat podnoszenia opłat lokalnych w latach poprzednich. Ustalono, że 
stawki podatków przez ostatnie 2 lata nie były podnoszone. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na 
terenie Gminy Biała Podlaska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

  

23. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych obowiązujących na terenie Gminy Biała Podlaska. 

 Pani Renata Krokos poinformowała, że stawki od środków transportowych tak samo jak w przypadku 
podatku rolnego i od nieruchomości zostały obniżone od stawki maksymalnej ogłoszonej przez Ministra 
Finansów, ale w stosunku do lat ubiegłych są podwyższone o 7%. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 
obowiązujących na terenie Gminy Biała Podlaska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

  

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Biała Podlaska na 2024 rok. 

Projekt uchwały omówiła pani Agata Olichwirowicz – Skarbnik Gminy. Przedstawiła zmiany po stronie 
dochodów: 

– zwiększenie planu o 15 373,00 zł na dodatkowe zadania oświatowe z Funduszu Pomocy, 

– zmiany na wniosek GOPS +1.000,00 zł. (wpływy z tytułu nienależnie pobranego zasiłku stałego) 

– zmiana zgodnie z decyzją budżetową Wojewody Lubelskiego – zmniejszenie o kwotę 3.673,00 zł, 

– zwiększenie planu o 666,94 zł zgodnie ze zmianą planu finansowego Wojewody Lubelskiego 4 na 
świadczenia rodzinne z Funduszu Pomocy, 

– zwiększenie planu dotacji w kwocie 360.500,00 zł zgodnie z decyzją Wojewody z przeznaczeniem na 
sfinansowanie wypłat bonu energetycznego oraz kosztów obsługi zadania realizowanego przez gminy, 

– zmiana zgodnie z decyzją budżetową Nr 661 Wojewody Lubelskiego – zmniejszenie o kwotę 35.625,00 
zł z przeznaczeniem na finansowanie systemu informatycznego POMOST, 

– zmiana zgodnie z decyzją budżetową Wojewody – zmniejszenie o kwotę 18.406,00 zł z przeznaczeniem 
na uzupełnienie środków na realizację świadczenia pielęgnacyjnego o którym mowa w ustawie o 
świadczeniach rodzinnych, w związku z coroczną waloryzacją wysokości ww. świadczenia, 

– zmiana zgodnie z decyzją budżetową Nr 679 Wojewody Lubelskiego – zwiększenie o kwotę 18.406,00 zł 
z przeznaczeniem na uzupełnienie środków na realizację świadczenia pielęgnacyjnego o którym mowa w 
ustawie o świadczeniach rodzinnych, w związku z coroczną waloryzacją wysokości ww. świadczenia, 

–  zmiana zgodnie z decyzją budżetową Nr 646 Wojewody Lubelskiego – zwiększenie o kwotę 1.145,00 zł 
z przeznaczeniem na realizację zadań związanych z wypłatą świadczeń wychowawczych wraz z kosztami 
obsługi zadania w listopadzie 2024 r., 

– zmiana zgodnie z decyzją budżetową Wojewody Lubelskiego – zwiększenie o kwotę 385,00 zł z 
przeznaczeniem na sfinansowanie zadań związanych z wydawaniem Karty Dużej Rodziny. 

Zaznaczyła, że zmiany są takie same po stronie dochodów jak i wydatków. Autopoprawką wprowadziła: 

– zmiana zgodnie z planem finansowym Nr 13 Wojewody Lubelskiego – zwiększenie o kwotę 1.304,90 zł z 
przeznaczeniem na wypłatę zasiłków stałych przyznanych na o pomocy obywatelom Ukrainy, 

– zmiana zgodnie z decyzją budżetową Wojewody Lubelskiego – zmniejszenie o kwotę 9.000,00 zł, 
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– zwiększenie planu o kwotę 117,44 zł zgodnie z ze zmianą planu finansowego na finansowanie zadań ze 
środków pochodzących z Funduszu Pomocy z przeznaczeniem na opłacenie składek na ubezpieczenie 
zdrowotne od zasiłków stałych – Ukraina, 

– zwiększenie planu o kwotę 437,21 zł zgodnie ze zmianą planu finansowego na finansowanie zadań ze 
środków pochodzących z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19- na wypłatę refundacji podatku VAT wraz z 
2% kosztów obsługi, według zapotrzebowań złożonych przez jst za 2024 rok. 

Dodała, że pozostałe zmiany wynikają z analizy i dostosowania bieżących planów finansowych gminy oraz 
jednostek podległych w celu zapewnienia prawidłowej realizacji zadań oraz zgodności ze szczegółową 
klasyfikacją dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł 
zagranicznych. 

Zaznaczyła, że zwiększenie przychodów podyktowane jest aktualizacją kwoty zrealizowanych przychodów 
roku 2024 – nadwyżka dochodów nad wydatkami roku 2023 z tytułu opłat za wydane koncesje oraz 
wpływów z części opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym. 

Dodała, że po zmianach dochody wynoszą 89170476,16 zł, wydatki 103021344,58 zł, przychody 
15206723,50 zł, a rozchody 1355855,08 zł. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Biała Podlaska na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

  

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 Projekt uchwały omówiła pani Agata Olichwirowicz. WPF ulega zmianie w związku ze zmianą budżetu na 
2024 r., następuje drobna korekta w przedsięwzięciach – zmiana kwoty limitu przy zadaniu 1.1.1. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

  

26. Wolne wnioski i zapytania. 

 Radny Bartłomiej Koszołko zaprosił wszystkich na kiermasz świąteczny, który organizuje KGW. 

 

27. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział 
i zamknął obrady VIII sesji IX kadencji Rady Gminy Biała Podlaska. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Białej Podlaskiej 

  

Przygotował: Maja Fila 


